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متن پرسش

با عرض سلام: سالها پیش و نیز چند ماه پیش در مورد انتخاب صادق لاریجانی به ریاست قوه توسط

رهبری پرسیدم شخصی که تجربه قضایی نداشت عملکردش را کار ندارم حداقل با مردم نتوانست

ارتباط خوبی برقرار کند بعد هم آن نامه به مرحوم یزدی اخیرا حملات بسیار نابجایی که به شورای

نگهبان وارد کرد، درحالیکه کاملا مشخص است برادرش صلاحیت نداشت ۱۲ سال اگر خوب عمل کرده

بود که درین فلاکت نبودیم چقدر کوشید تا احمدی نژاد را تحت فشار قرار داد و بعد چقدر در مقابل

روحانی کوتاه آمد. و بعد اخیرا هم از شورا کناره گیری کرد ببینید چه فرد بی بصیرتی. در کلیپی از

برادرش جواد شنیدم که کاش وارد قوه نشده بودند در جایی دیگر خواندم که ایشان که وارد قوه شدند

آه از نهاد حوزویان برآمد واقعا هم ایشان در حوزه بسیار موفق بودند حال سوال اینست که چرا رهبری

این افراد را انتخاب میکند؟ در سوال قبل فرمودید شاید درون سیستم قضا کسی را نیافتند در حالیکه

واقعیت بنظر میرسد اینگونه نیست. نمی شود بگوم ۳۰ سال قوه قضا درون خود هیچ فردی را

نپروانده باشد ضمن اینکه امثال جناب رسی و محسنی اژه ای بودند و میتوانست زودتر از اینها

انتخاب کند و قطعا صلاحیت بیشتری داشتند تنها پاسخی که حقیر بنظرم میرسد این دو احتمال

است نمیدانم حضرتعالی تاد میفرماد یا خیر: ۱. رهبری شخصیت های برجسته حوزه را وارد

بخش های اجرایی نظام میکنند تا خود این حرکت زمینه ای برای قرار گرفتن حوزه در جایگاه واقعی

خویش درین پیچ تاریخی بشود و وارد فقه حکومتی بشوند ۲. رهبری بنظر میرسد برای رهبری بعد از

خود افرادی که احساس میکنند زمینه ای در وجودشان است را در چنین پست هایی قرار میدهند تا

جوهر افراد محک بخورد در همین پست هاست که رهبر آینده پرورانده میشود مثلا کاملا روشن است

که صادق آملی صلاحیت رهبری را ندارند یا مثلا یکی از دلایلی که حقیر به جناب رسی رای دادم

همین بود که ایشان محک بخورند اگر صلاحیت داشتند برای رهبری آینده پرورانده شوند اگر نه هم

مشخص شود تا خبرگان در آن جلسه به فقیه دیگری برسند از اطاله کلام عذر میخواهم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: وجوهی که مطرح میفرماد، وجوه خوبی است. با اینهمه سوابق مقام

معظم رهبری حکایت از بصیرت و دقت خوبی از طرف ایشان مطرح است و به همین جهت می توان

به ایشان اعتماد کرد هرچند که معصوم نباشند. به نظر بنده کتاب «خون دلی که لعل شد» نشان

میدهد که ما چه نسبتی میتوانیم با مقام معظم رهبری در این تاریخ پیدا کنیم.          موفق باشید




